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Skolebestyrelsesmøde 

Skolebestyrelsesmøde 

Dato: onsdag d. 14. juni 2023 

Tid: kl. 17:00-20:00 

Sted: Madhus 1.sal 

Forberedelse:  

Mødedeltagere:  

Tilstede:  

Afbud: Tove 

Mødeleder:  

Referent: Jasminka 

 

Dagsorden:  

 

Ansvarlig for 
punktet 

Orientering/Afklaring/ Drøftelse/ Be-
slutning 

 O, A, D, B 

Varighed:  

Pkt. 1: Godkendelse af referat 

 

 B 5 min 

Referat:  

Referatet godkendes i aula. Hvis man ikke skriver godkendt, går vi ud fra at det er godkendt. Senest en uge efter at det er blevet lagt ud.  

Referatet er godkendt. 

Pkt. 2: Klimaambassadører  O 15 min 

Referat:  

Klimaambassadører – 6 elever fortalte om deres arbejde med opgaven omkring madspild i madhuset. De kom med 14 anbefalinger til 
hvordan man kan mindske madspild på skolens Madhus. Bl.a. at eleverne skal lære om madspild, og om hvordan de kan lave gode mad-
pakker, som bliver spist. Maden fra madhuset kan serveres som madbuffet, køleskab til elevernes madpakker, lære noget om at bruge 
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restemad i stedet for at spilde den. Undervisning i hvordan madspild kan blive til gødning. Temauge om madspild og bæredygtighed.  
Lave en madspildkonkurrence. Spise før pausen i stedet for efter. Udgangstilladelsen skal kun gælde i 10-pausen. 

Annika vil invitere til et møde i august, hvor klimaambassadører kan lave en handleplan om, hvordan vi på skolen kan reducere madspild. 

Der kommer også en handleplan fra projektgruppen.  

 

Pkt. 3: Nyt fra elevråd 

 

 O 10 min 

Referat: Ingen elever til steder og punktet udgår. 

 

Pkt. 4: Økonomi – status og besparelse AP O   15 min 

Referat: 

Skolen skal spare i 353.989 kr. i hele organisation. Skolen, Peder Lykke Huset og KKFO-er. Skolen har sparet en lærerstilling. 

KKFO Peder Lykke Huset har et lille overskud som dækker besparelsen. Peder Lykke Huset får en elev og skal ikke ansætte.  

KKFO vil hente besparelsen på aktivitetspulje.  

SB anbefaler at fravær i yderpositioner i udskoling ikke behøver at blive vikardækket. Eleverne kan sendes hjem med en opgave. Eleverne 
kan også møde senere og arbejde hjemmefra i de første timer.  

Pkt.5: Status: 
Personale 
Fravær 
Fagfordeling 
Skolestarterne 
Prøver 
Elevtal 

AP O 30 min 
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 Referat:  

Tre lærere har sagt op. Der er ansat to lærere i faste stillinger. Den tredje stilling er dækket internt. Her er besparelsen på den ene stilling.  

Fravær: Annika viste oversigten. Fraværet er for højt i forhold kommunens måltal. Det er højere i KKFO-en end på skolen. Fraværet er ned-
adgående. Vi har fokus på at mindske fraværet i hele organisation.  

Fagfordeling er på plads. Det bliver meldt ud i næste uge. 

Skolestarterne- 76 indmeldte. Der laves 4 hold som skal lægges sammen til 3 klasser i marts 2024.  

Vi skal kigge på vores struktur næste år.  

Prøverne-resultaterne kommer Nina med efter sommerferien.  

Elevtal: I 2021-2022 har der været større udsivning end indskrivning 54 elever ud og 29 elever ind. Differencen er på 25. Grunden til 
udsivning er ikke bekymrende. 

Pkt.6: Mobilpolitik – handleplan for digital dannelse Susanne D 15 min 

Referat:   

Susanne laver et udkast til en aktivitetsplan.  Elevråd vil gerne snakke om mobilpolitik efter sommerferien.  
Vigdis undersøger om vi kan få et foredrag fra Center for digital pædagogik for forældrene og personalet. 
Vi opdaterer mobilpolitik efter sommerferien.  

Pkt. 7: Trivselsmåling 2023 (elever) AP O 15 min 

Referat:  
 

Pkt.8: Princip: Samarbejdet mellem skole og hjem AP D 20 min 

Referat:  
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Pkt. 9: Møderække 2023/2024 
Drøfte antal og længde af bestyrelsesmøderne i kommende skoleår 

 
 

 

Zahid/Susanne D 10 min 

Referat: 

Næste år lægger vi et månedligt møde á 2-timers varighed. Plus to møder á 3-timers varighed, op til jul og op til sommerferien. Medde-
lelser fra ledelsen sendes ud med dagsorden. Mødedag næste år bliver torsdag. Fra kl.17-19. De lange møder fra kl.17-20.  

Pkt. 10: Nyt fra medarbejdere (skole og KKFO)  

 

NB/BB O 10 min 

Referat:    

Pkt. 11: Nyt fra ledelsen 

 

AP/JI O 5 min 

Referat: 

Der er efterspørgsmål fra teknisk service om vi kan genoverveje at få 
mælk genindført. AP beder teknisk service om at undersøge sagen. 

   

Nyt fra KKFO  O 10 min 

Referat 

  

   

Evt.: Punkter til næste gang:    
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Info ud i afdelingerne omkring vores specialklassetilbud. I form af et 
oplæg til eleverne med fokus på sproget men bruger omkring ele-
verne fra Peder Lykke Huset.  

 

 

 

 

 


